
Yusuf Suresi, 87-96 ve 107-110 (Yusuf kıssası -
Mehdiyet)
ADNAN OKTAR: ... Şeytandan Allah’a sığınırım, Yusuf Suresi, 87: “"Oğullarım, gidin de Yusuf
ile kardeşinden” yani asrımıza bakan yönüyle, Mehdi (a.s.) ve Hz. İsa (a.s.)’dan, “bir
haber getirin ve Allah'ın rahmetinden umut kesmeyin.” Yani “onlar çıkmayacak, onlar zuhur
etmeyecek, İslam ahlakı dünyaya hakim olmayacak” demeyin. Ahir zamana bakan şekliyle
anlatıyorum. “Çünkü kafirler topluluğundan başkası Allah'ın rahmetinden umut kesmez” diyor
Allah, değil mi? Adam ne diyor? “Olmaz bu yüzyıl da, bitti. Mehdi (a.s.) de çıkmaz, İsa (a.s.) da
gelmez, hiçbir şey olmaz” diyor. Bak Allah diyor ki; ”Allah’ın rahmetinden umut kesmeyin.
Çünkü kafirler topluluğundan başkası, Allah’ın rahmetinden umut kesmez” diyor. 90’da
soruyorlar; “"Sen gerçekten Yusuf musun, sensin öyle mi?" dediler. "Ben Yusuf'um" dedi.”
Mehdi (a.s.) kendini tanıtıyor, “ben Yusuf’um.” Tabii bunun çok anlamları var da, şu an
anlatamayız. Sonra anlatacağız inşaAllah. “Ve bu da kardeşimdir.” “Dediler ki: "Allah adına,
hayret, Allah seni gerçekten bize karşı tercih edip-seçmiştir."” Mehdi (a.s.)’ye de bunu
söyleyecekler. “Allah adına, hayret” diyecekler. “Allah seni gerçekten bize karşı tercih edip-
seçmiştir ve biz de gerçekten hataya düşenler idik.” “Hata yaptık” diyecekler. “Mehdi (a.s.)
çıkmayacak” diyecekler, değil mi? “İsa (a.s.) çıkmayacak, İslam ahlakı dünyaya hakim olmayacak”
diyenler, ne diyecekler? “Biz de gerçekten hataya düşenler idik” diyecekler. “Dedi ki: "Bugün size
karşı sorgulama, kınama yoktur."” “Cahilsiniz, yapmışsınız bir kere” diyecek, değil mi? “Sizi
Allah bağışlasın. O, merhametlilerin (en) merhametlisidir” diyor Cenab-ı Allah. Ayette böyle
belirtiyor, Hz. Yusuf (a.s.)’un diliyle. 93’de; “Bu gömleğimle gidin de, babamın yüzüne sürün.
Gözü (yine) görür hale gelir. Bütün ailenizi de bana getirin.” Sevinç, insanın gözünü
güzelleştirir, sağlığa kavuşturur. Birçok hastalığın sebebi üzüntüdür. Sevinç de birçok hastalığı
giderir. Kuran ona işaret ediyor. “Bu gömleğimle gidin de, babamın yüzüne sürün.” “Bu
Yusuf’un gömleği” diyorlar, yüzüne sürüyorlar. Müthiş seviniyor babası. Gözünde rahatsızlık var,
bir anda geçiyor gözündeki rahatsızlık. Kısa sürede geçiyor, sevincinden. Allah vesile ediyor. “Gözü
(yine) görür hale gelir. Bütün ailenizi de bana getirin. Kafile (Mısır'dan) ayrılmaya
başladığı zaman, babaları dedi ki: "Eğer beni bunamış saymıyorsanız," ” Peygamberlerde
bunama olmaz, Kuran buna işaret ediyor, “"Eğer beni bunamış saymıyorsanız, inanın Yusuf’un
kokusunu (burnumda tüter) buluyorum."” Şimdi Ahir zamanda yapılacak bir olay, teknolojinin
ilerleyeceği noktayı Kuran bu şekilde açıklar. Ne olacak, anladığımız? Ne olmuş oluyor? Koku nakli
olacak. Yani televizyon gibi mesela; açacağız düğmesini, bir basacağız, orada bize mesela gül
kokusu oluşacak. Bir basacağız, karanfil kokusu oluşacak. Nasıl oluyor? Olduğunda görürsünüz.
Çünkü beyne giden elektrik dalgalarının, koku dalgalarının aynısını elde edecekler. Beyne giden
koku dalgalarının aynısını elde edecekler. Onu bizim vücudumuz algıladığında o kokuyu aynısı ile
duyacağız, inşaAllah. "Allah adına, hayret" dediler. "Sen hala geçmişteki yanlışlığındasın”
diyorlar.Bab alarını kınamaya kalkıyorlar. 107. ayette; “Şimdi bunlar, kendilerine Allah'ın
azabından kapsamlı bir bürümenin gelmesinden,” çok çaplı bir bela; mesela bir yanardağ
patlaması olur, mesela bir nükleer saldırı olabilir yahut bir nükleer patlama olabilir, “Allah’ın
azabından kapsamlı bir bürümenin,” bürüme; her yeri kaplaması, “gelmesinden veya
onların hiç haberleri yokken kıyametin onlara apansız gelmesinden kendilerini güvende
mi buldular?” diyor Allah. “De ki: "Bu, benim yolumdur. Bir basiret üzere Allah'a davet
ederim.” Mehdi (a.s.)’nin de bir metodudur bu, değil mi? “Ben ben ve bana uyanlar da. Ve Allah'ı
tenzih ederim, ben müşriklerden değilim.” Yani “Allah’a şirk koşmuyorum” diyor. Bak; “bir basiret
üzere Allah'a davet ederim; ben ve bana uyanlar da.” Aynı şekilde onlar da bir basiret üzere Allah’a
davet ediyorlar, inşaAllah. “Öyle ki elçiler, umutlarını kesip de, artık onların gerçekten
yalanladıklarını sandıkları,” yalanlanıyorlar artık. Diyorlar; “Mehdi (a.s.) gelmeyecek, İsa (a.s.)
gelmeyecek.” Ümitlerini kesiyorlar. Diyor ki: “Artık onların gerçekten yalanladıklarını
sandıkları bir sırada onlara yardımımız gelmiştir.” “Biz kimi dilersek o kurtulmuştur.
Suçlu-günahkarlar topluluğundan zorlu azabımız kesin olarak geri çevrilmeyecektir.”
Yani pislik yapanları Allah, “mutlaka bir bela ile cezalandıracağım” diyor. “Ya bir hastalıkla, ya
bunalımla, ya bir acı çekeceği bir şeyle mutlaka bir bela veririm” diyor Allah. Yani “rahat
gezemezler” diyor Allah, inşaAllah...

(Adnan Oktar’ın 14 Temmuz 2010 tarihli röportajından açıklamalar)
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